
 
Zápis č. 1/2011 (63) 

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 
konaného dne 14. 2. 2011 

 

Přítomni:   Ing. Bc. B. Chramcov, Ph.D., doc. Ing. M. Sysel, Ph.D., Ing. M. Navrátil, Ph.D., 
Ing. J. Vojtěšek, Ph.D., Ing. P. Navrátil, Ph.D., Ing. M. Matýsek, Ph.D., Ing. V. 
Gerlich, Ing. D. Malaník, Bc. P. Sousedík (celkem 9 členů AS) 

Omluveni: Bc. P. Peroutka,  
Stálí účastníci zasedání: prof. Ing. Vladimír Vašek, CSc., Doc. Mgr. Milan Adámek, Ph.D., 

prof. Ing. Roman Prokop, CSc., Bc. Eva Navrátilová, Monika Eliášová Krištofová, 
DiS. 

Program: 

1. Kontrola zápisu a úkolů.  

2. Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

3. Projednání návrhu Pravidel pro rozdělení finančních prostředků Fakulty aplikované 
informatiky pro rok 2011.  

4. Projednání návrhu Zprávy o hospodaření FAI za rok 2010.  

5. Projednání návrhu změny Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení pro akademický rok 
2011/12 pro bakalářský studijní program Inženýrská informatika. 

6. Předložení a projednání návrhu změny organizační struktury FAI. 

7. Různé. 

Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov zahájil jednání AS FAI a přivítal všechny účastníky 
zasedání. Dále předseda AS FAI požádal, z důvodu nutnosti projednání dalších důležitých 
bodů, o hlasování o změně programu zasedání AS FAI. 

Návrh usnesení AS FAI  63/1 
AS FAI schválil program zasedání AS FAI č. 63 podle svolání zasedání AS FAI ze dne 7. 2. 2011 
s těmito změnami: za bod č. 4 se zařazují dva nové body a to bod č. 5 – Projednání návrhu 
změny Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení pro akademický rok 2011/12 
pro bakalářský studijní program Inženýrská informatika, a bod č. 6 – Předložení projednání 
návrhu změny organizační struktury FAI; další bod se přečísluje. 

Hlasování 
Pro: 9 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 63/1 
AS FAI schválil program zasedání AS FAI č. 63 podle svolání zasedání AS FAI ze dne 7. 2. 2011 
s těmito změnami: za bod č. 4 se zařazují dva nové body a to bod č. 5 – Projednání návrhu 
změny Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení pro akademický rok 2011/12 
pro bakalářský studijní program Inženýrská informatika, a bod č. 6 – Předložení projednání 
návrhu změny organizační struktury FAI; další bod se přečísluje. 
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 ad 1) Kontrola zápisu a úkolů.  

Zápis je bez připomínek. 

Dr. Chramcov informoval o výsledcích elektronického hlasování, které proběhlo ve dnech 3. 1. - 
4. 1. 2011. Tímto usnesením AS FAI schválil návrh Časového plánu výuky a akcí spojených s 
výukou na FAI UTB ve Zlíně pro akademický rok 2010/11 (pro studenty UH). 

Dr. Chramcov informoval o důležitých bodech ze zasedání AS UTB, která proběhla ve dnech 4. 1. 
a 1. 2. 2011: 

• Proběhlo projednání návrhu „Pravidel rozpočtu UTB pro rok 2011“. Byly schváleny 
úpravy navržené FAI.  

• Proběhlo projednání návrhu „II. Změny Studijního a zkušebního řádu UTB“. Proběhla 
diskuse týkající se zveřejňování diplomových a bakalářských prací a problémů s tím 
souvisejících, dále se diskutovali možnosti úpravy délky semestru na 12 týdnů a trvání 
vyučovací jednotky 45 min. Po schválení této změny bude nutné předložit návrh na 
úpravu Směrnice Fakulty aplikované informatiky doplňující Studijní a zkušební řád UTB 
ve Zlíně. 

• Byl projednán návrh „Změny Statutu FMK“. Počet členů AS FMK se zvyšuje na 11 v 
poměru 6/5 AP/student. 

• Bylo vypsáno výběrové řízení na kvestora UTB. Z 5 kandidátů přihlášených do 
výběrového řízení byl vybrán RNDr. Alexandr Černý. 

• AS UTB se vyjádřil souhlasně k záměru rektora jmenovat doc. PhDr. Ing. Aleše Gregara, CSc. 
prorektorem pro mezinárodní vztahy, doc. Ing. Bereniku Hausnerovou, Ph.D. prorektorkou 
pro tvůrčí činnosti, doc. Ing. Anežku Lengálovou, Ph.D. prorektorkou pro studijní záležitosti a 
doc. Ing. Davida Tučka, Ph.D. prorektorem pro sociální záležitosti. 

• AS UTB schválil Ing. Kateřinu Sulovskou jako zástupce studentské komory AS UTB v Radě 
pro informační systém. 

• Dne 7. 1. 2011 proběhlo zasedání Komise pro ubytování a stavování. Závěry přednese doc. 
Tuček na příštím zasedání AS UTB. 

 
ad 2) Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

Děkan FAI sdělil neoficiální informaci týkající se schválení akreditace nového bakalářského 
studijního oboru Informatika v administrativní praxi. Tento obor by mohl být nabídnut 
uchazečům ve druhém kole přijímacího řízení pro akademický rok 2011/12.  

Děkan FAI informoval, že byla uzavřena kontrola detašovaných pracovišť. Kontrolní komise 
konstatovala, že výuka na detašovaném pracovišti v Praze probíhá v souladu s akreditačním 
materiálem. Na FAI bylo ponecháno rozhodnutí, zda na tomto detašovaném pracovišti bude z 
ekonomických důvodů probíhat výuka i nadále. 

Děkan FAI dále uvedl, že 7. 2. 2011 bylo rozhodnuto o poskytnutí finanční podpory pro řešení 
projektu CEBIA-Tech. Finanční prostředky budou využity zejména k vybudování a vybavení 
laboratoří. V nadcházejícím období budou probíhat přípravné práce, budou se řešit personální 
otázky. 
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Děkan FAI dále informoval o tom, že proběhlo výběrové řízení na dodavatele stavby ICT parku 
v rámci projektu VaV PI. Práce začnou v březnu 2011. Stavba by měla být ukončena v červnu 
2012. 

Děkan FAI se zmínil o dobrém umístění FAI v hodnocení fakult informatiky. Toto hodnocení 
bylo zveřejněno v Hospodářských novinách v uplynulém týdnu. 

Prod. Adámek upozornil, že dne 15. 2. 2011 proběhne schůzka ředitelů ústavů týkající se softwarů a 
funkčních vzorků. Tyto budou prodiskutovány a po schválení zadány za ústavy do OBD.  

Dále Prod. Adámek informoval o tom, že k 31. 1. 2011 bylo možno podat projekt IGA. Projekty 
jsou nyní u oponentního řízení. K 1. 3. 2011 bude známo, které projekty IGA budou schváleny. 
Doposud není jasno, kolik finančních prostředků bude na tyto projekty pro FAI uvolněno. Dr. 
Chramcov podotkl, že přerozdělení finančních prostředků v rámci UTB je závislé na zveřejnění 
uznaných výstupů MŠMT.  

Ing. Gerlich vznesl dotaz týkající se vedení projektu IGA v posledním ročníku DSP. Bylo mu odpovězeno. 

 

ad 3) Projednání návrhu Pravidel pro rozdělení finančních prostředků Fakulty aplikované 
informatiky pro rok 2011.  

S návrhem seznámila členy AS FAI tajemnice FAI. Do původního návrhu, který byl rozeslán 
členům AS FAI, byly zakomponovány ještě formální připomínky děkana FAI. Tajemnice FAI 
upozornila především na změny oproti obdobnému dokumentu z loňského roku. Hlavní 
změnou je vznik Fondu podpory VKM, kam bude směřována institucionální podpora VVaI na 
rozvoj organizace. Fond na podporu tvůrčích aktivit bude částečně plněn ušetřenými mzdovými 
prostředky z jiných projektů. Proběhla diskuse k bodu Provozní prostředky ústavů – Publikační 
činnost. Finanční prostředky pro rozvoj laboratoří budou využity k nákupu nákladnějších 
položek, upgrade apod. Ředitelé ústavů předloží své požadavky na nákup laboratorního 
vybavení. 

Připomínky k předloženému materiálu mohou členové AS FAI zasílat Dr. Chramcovovi, Bc. 
Navrátilové nebo děkanovi FAI.  

Tento materiál bude detailněji projednán na zasedání EK AS FAI.  
 

ad 4) Projednání návrhu Zprávy o hospodaření FAI za rok 2010.  

Vzhledem k tomu, že doposud nedošlo k uzavření hospodaření UTB za rok 2010, není 
předložen tento materiál. Pokud dojde k uzavření hospodaření UTB za rok 2010 do konce 
týdne, bude materiál připraven k předložení na zasedání EK AS FAI. 

 

ad 5) Projednání návrhu změny Směrnice k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení 
pro akademický rok 2011/12 pro bakalářský studijní program Inženýrská informatika. 

Na základě připomínky prorektorky pro pedagogickou činnost doc. Lengálové týkající se rozporu 
mezi termínem povinného předložení maturitního vysvědčení u písemné přijímací zkoušky a 
termínem 20. 6., kdy maturanti teprve dostanou maturitní vysvědčení, je nutná změna Směrnice 
k veřejně vyhlášenému 1. kolu přijímacího řízení pro akademický rok 2011/12 pro bakalářský 
studijní program Inženýrská informatika. Úprava termínu předložení maturitního vysvědčení v 
SD 11/10 na 21. 6. naráží na další související úpravy v této směrnici. K vzniklému problému 
proběhla diskuse. Tato problematika bude projednána na schůzce vedení FAI. Dr. Chramcov 
bude informovat členy AS FAI o průběhu jednání a o navržených řešeních. 
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ad 6) Předložení a projednání návrhu změny organizační struktury FAI. 

V souvislosti s Rozhodnutím o poskytnutí podpory pro řešení projektu CEBIA-Tech č. 
CZ.1.05/2.1.00/03.0089 požádal děkan FAI o projednání změny struktury FAI ve smyslu návrhu 
zmíněného projektu, schváleného MŠMT. Jedná se o zařazení organizační složky RVC CEBIA-
Tech (Regionální výzkumné centrum CEBIA-Tech) do struktury FAI na úroveň ústavů FAI. Po 
případném schválení tohoto návrhu bude na FAI 8 organizačních jednotek, 7 ústavů a 1 RVC. 
Toto centrum bude financováno v souladu s projektem. Návrh bude projednán na příštím 
zasedání AS FAI případně elektronicky. 

 

ad 7) Různé.  

Prof. Prokop apeluje na rozvoj mobilit a zahraničních vztahů. Pro zaměstnance i studenty nejsou 
žádná omezení týkající se četnosti nebo délky pobytu. Zájemci o tyto stáže se mohou hlásit u 
prof. Prokopa nebo u p. Lebedové. Doc. Sysel vznesl dotaz, zda na stáže mohou být vysláni i externí 
studenti DSP. Prof. Prokop ověří tuto možnost. 

 

Termín příštího zasedání AS FAI bude upřesněn. 

 

 

 
Ve Zlíně dne 21. 2. 2011 
Zapsala: Monika Eliášová Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
 

 

 

 

 

 

 

        Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
              předseda AS FAI 


